
 اعلام حل مشکل مالکیت سرخابی ها 
جای شبهه دارد 

 وزارت ورزش مدعی شده با راهکاری که با سازمان 
خصوصی سازی اندیشیده موضوع مالکیت مشترک دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس برای بارگذاری در سامانه 
حرفه ای سازی AFC برطرف شده؛ امیدوارم این اتفاق افتاده 
باشد ولی ساز و کار آن چگونه بوده است؟ چه اتفاقی افتاد 
وقتی نتوانستند سهام دو باشگاه را به فروش برسانند. وقتی 
سازمان خصوصی سازی اولویت ها را در این چند ماه گذشته 
خوب تشخیص نداد که آیا اولویت فروش سهام بوده یا رفع 
دولتی بودن این دو باشگاه؛ وزارت ورزش چگونه توانسته 
به این جمع بندی برسد که مشکل استقلال و پرسپولیس 
را در این مدت کوتاه حل کند؟ چرا وزارت ورزش در این 
مدت تذکر های لازم را به سازمان خصوصی سازی نمی داد 
که رفع تعلیق اولویت است و سهام فروشی نیست؟ روزی 
که آقایان بابت سهام فروشی به یکدیگر تبریک می گفتند و 
عاقبت فروش سهام را همگان دیدند، چگونه به یک عقلانیتی 
رسیدند این مشکل سرخابی ها را از بابت دولتی بودن حل 
کنند؟ اگر هفته پیش در برنامه تلویزیونی این موضوع را 
مطرح نمی کردم قطعاً آقایان در یک خواب طولانی بودند 
و فکر می کردند با فروش ۱۰ درصد سهام مشکل دولتی 
بودن مرتفع شده است. ولی در عین حال نه بنده بلکه تمام 
علاقه مندان به حوزه ورزش بالاخص فوتبال خواهان این 
هستند که شفاف سازی شود تا بدانیم چگونه توانستند در 
۴۸ ساعت گذشته مشکل دولتی بودن را حل کنند، وقتی که 
نتوانستند در چندین ماه این موضوع را حل کنند واقعاً چه 
معجزه ای رخ داده است؟ خوشحال می شویم تا بدانیم معجزه 
۴۸ ساعته وزارت ورزش چه بوده است؟ در ضمن آقایان 
 AFC مراقب باشند کاری نکنند که فوتبال کشور توسط
محروم شود. تصمیماتی نگیرند که این تصمیمات به شکل 
چالش برانگیز باشد و مشکلات متعدد را ایجاد کند. هرچند 
اگر یک باشگاه از این دو باشگاه مجمع غیردولتی داشته 
باشند مشکل حل می شود. یکی از باشگاه ها دولتی باشند 
و مجمع آن توسط وزارتخانه، سازمان یا ارگانی برگزار شود، 
یکی دیگر هم از این شرایط خارج شود. منعی نیست چون در 
برخی کشورهای دنیا، دولت ها باشگاه دارند ولی یک باشگاه 
دارند. الان در عربستان یا چندین کشور دیگر، برخی باشگاه ها 
دولتی هستند ولی ساز و کاری را تعریف کردند که ایرادی را 
برای نهادهای بین المللی از جمله فیفا و AFC ایجاد نکنند. 
در هر صورت شفاف سازی کنند چگونه مشکل مالکیت حل 
شده و در عین حال رویه های گذشته که در حقیقت به نوعی 
پرونده سازی بوده تکرار نشود که منجر به اتفاقات تلخی نشود. 
بند دوم از ماده سوم قوانین صدور مجوز حرفه ای کنفدراسیون 
فوتبال آسیا می گوید تاریخ اظهارنامه باید سه ماه قبل از 
بارگذاری مدارک باشد و هفته پیش سازمان خصوصی سازی 
گفت من اختیاردار هر دو باشگاه هستم و وزارت ورزش هم 
ادعا کرد همچنان هر دو باشگاه زیرنظر وزارت هستند. اصل 
قضیه این است که سازمان خصوصی سازی و وزارت ورزش به 
این تشخیص نرسیدند که اولویت با سهام فروشی بوده یا با رفع 
تعلیق. متأسفانه این موضوع واضح نیست و برای همین اعلام 
حل مشکل مالکیت جای شبهه دارد. بارها گفتم که فرض را 
بر ین بگذاریم پول استراماچونی پرداخت شده بود، آیا مشکل 
دولتی بودن باشگاه استقلال حل شده؟ اگر حل شده شفاف 

بگویند مشکل مالکیت دو باشگاه چگونه مرتفع شده است؟

آرمان ملی: برد پرگل استقلال مقابل 
تیم هوادار در هفته بیست و ششم لیگ برتر 
که با 6 گل شاگردان ساپینتو همراه بود، 

حاشیه ها و اتهام تبانی به دنبال داشت! 
  واکنش باشگاه 

فرشید سمیعی سخنگوی استقلال در 
گفت وگویی، درباره صحبت هایی که در 
دیدار تیم های فوتبال استقلال و هوادار 
تهران در هفته بیست وششم لیگ برتر شده 
است، گفت: »کسانی که اتهام تبانی را به 
جهت ایجاد حواشی برای باشگاه استقلال 
قبل از دربی مطرح کرده اند، آماده حضور 
در دادسرا باشند و بدانند از حق استقلال 
نمی گذریم.« او افزود: »از کمیته اخلاق و 
انضباطی فدراسیون فوتبال تعجب می کنیم 
که چرا به این مسائل ورود نمی کنند. انتظار 
داریم این کمیته ها به عنوان رکن قضائی 
وارد شوند تا فضای فوتبال را به سمت 
دیگری نبرند. اینکه برخی  از پیروزی های 
استقلال ناراحت هستند، طبیعی است ولی 
اینکه بخواهند فضای دربی را تحت الشعاع 
قرار دهند، قابل گذشت نیست. در خصوص 
ساپینتو سریع السیر رأی سنگین صادر 
می شود اما درباره پرونده های مشابه با وجود 

گذشت ماه ها هیچ خبری نیست.«
  نظر متهم!

حاشیه های  درباره  عبدی  مهدی 
پیش آمده پس از شکست شش گله تیم 
هوادار مقابل استقلال و تهمت هایی که به 
او در فضای مجازی زده شده است، اظهار 
داشت: فضای مجازی مهم نیست؛ به هر 
حال وقتی کسی فوتبالیست می شود باید 
این چیزها را هم قبول کند، اما تهمتی که 
زده می شود ناجوانمردانه است. مگر می شود 
یک بازیکن جلوی استقلال و پرسپولیس 
کم کاری کند؟ از شانس بد کل تیم ما 
مقابل استقلال سرحال نبودند، مخصوصاً 
در نیمه دوم تیم مان »وا« رفت. در بعضی  
صحنه ها آنقدر توپ لو رفت که اعصاب همه 
ما به هم ریخت. خدا شاهد است من نه با 
کسی در ارتباطم، نه اهل زد و بندم و اصلًا 
نه استقلالی ام و نه پرسپولیسی. وی در 
واکنش به این موضوع که در فضای مجازی 
تهمت هایی به ساکت الهامی نیز زده می شود، 
گفت: به جرأت می توانم بگویم او جزو معدود 
مربیانی است که کارش را به درستی انجام 
می دهد. قبل از بازی هم به ما گفت ما 
پرسپولیس را بردیم و باید استقلال را هم 
ببریم. به هر حال این اتفاقات پیش می آید. 
اینکه به ما تهمت می زنند حالم را بد می کند. 
من سه سال است در تیم هوادار حضور دارم؛ 
در کدام بازی به تیم ها باج داده ایم؟ حقیقت 
این است ما به لحاظ بدنی از استقلال پایین تر 
بودیم. حالا دربی در پیش است و خواهید 

ببینند  می زنند  تهمت  که  کسانی  دید؛ 
خودشان می توانند استقلال را ببرند. واقعاً 
این تیم به لحاظ بدنی خوب است. متأسفانه 
در روز بد تیم، کل کاسه و کوزه ها سر من 
شکست. این نامردی است. آدم عزیزترین 
شخص اش در زندگی پدر و مادرش هستند. 
به جان مادرم اگر ذره ای کم کاری کرده باشم. 
منتهی به لحاظ بدنی ضعیف تر بودیم و واقعاً 
سرحال هم نبودیم و تمرکزمان بهم خورد؛ 
وگرنه غیر از این هیچ چیز خاص دیگری 
نبود. اینکه بگویند زد و بند کردیم نامردی 
است. من به خدا کسی را نمی شناسم، این 
هم شانس ماست. ای کاش یک بار دیگر به 
استقلال و پرسپولیس بخوریم تا ببینیم 
باز هم از این حرف ها می زنند. در این فصل 
ملوان و چند تیم دیگر هم چهار گل خوردند؛ 
از شانس بدمان، ما شش گل خوردیم. بعد 
از گل سوم هم می خواستیم دفاع کنیم تا 
گل های بیشتری نخوریم، اما گفتند حمله 
کنید تا نتیجه جبران شود. من که حلال 
نمی کنم، کسانی که این حرف ها را می زنند 

باید روزی تاوان دهند. 
  نظر سرمربی سابق 

رضا عنایتی سرمربی پیشین هوادار در 
مورد حرف و حدیث هایی که پس از شکست 
6 بر یک این تیم مقابل استقلال و انگ تبانی 
و شرط بندی، اظهار داشت: من استقلال 
هستم و همه ایران هم می دانند. منِ رضا 
عنایتی اگر بخواهم روزی سرمربی استقلال 
شوم باید اول خود استقلال را شکست بدهم. 
یعنی با هر تیمی هستم باید تمام وجودم 

را بگذارم مقابل استقلال برنده شوم تا 
فردا حرفی برای گفتن داشته باشم. یعنی 
نمی آیم کم کاری کنم که بگویند آفرین! تو 6 
گل خوردی الان بیا سرمربی استقلال بشو! 
وی افزود: من با مجموعه هوادار کار کرده ام. 
با شرف ترین آدم ها هستند. از کادر مدیریتی 
تا بازیکنآنکه همه آن ها بازیکن خود من 
بودند. فالوئر گرفتن پدر همه را درآورده 
است! خیلی از آدم های فوتبالی و غیرفوتبالی 
تحت الشعاع این مساله هستند. دوستان هر 
موقع می خواهند به فوتبال گیر می دهند که 
خودشان را نشان بدهند. استثنا هم ندارد. 
بینِ فوتبالی ها و غیرفوتبالی ها جریان دارد. 
من در بدترین شرایط مدیریتی هوادار بودم 
و مصیبت داشتیم. پولی وجود نداشت و تمام 
اتفاقاتی که باید برای من افتاد. این بازیکنان 
در آن زمان راحت می توانستند این کارها را 
انجام بدهند اما آنقدر با شرف بودند بدون 
پول تیم را به لیگ برتر آوردند در صورتی که 
آن زمان خیلی راحت می شد کارهای بزرگ 
انجام داد. عنایتی در مورد اینکه مهدی 
عبدی هم در آن زمان عضو هوادار بوده، 
گفت: بله، کل مجموعه با شرف و با معرفت 
هستند اما عبدی یک سروگردن بالاتر است. 
بالاخره این اتفاقات می افتد. مگر تیم های 
دیگر -5 ۴ گل نخوردند؟ اگر این اتفاق برای 
پرسپولیس هم می افتاد عده ای را داریم که 
می خواهند خودشان را عزیز کنند و نشان 
بدهند. مطمئن باشید این حرف ها را برای 
پرسپولیس هم می زدند حالا شاید با شدت 
کمتر و باید این را درست کنیم. من شناخت 

کامل دارم می دانم بازیکنان هوادار از 
آدم های با شرف فوتبال هستند. بعضی اوقات 
آنچه تصور می کنید برای شما اتفاق نمی افتد 
و این نتایج رقم می خورند. خیلی تیم ها بودند 
که شرایط شان اینطور بوده است. بازیکن 
اسبق استقلال در خصوص اینکه این حرف ها 
در شرایطی مطرح می شوند که گل زده 
بیشتر تاثیری در انتخاب قهرمان ندارد و اگر 
تیمی قصد تبانی داشته باشد با -3 2 گل هم 
به هدف خودش می رسد، عنوان کرد: دقیقا 
همین طور است. فاکتور بزرگ لیگ همین 
است که تفاضل گل را در نظر نمی گیرند. 
خود این مساله باعث می شود جلوی خیلی 
از اتفاقات و حرف ها گرفته شود. یک تیم 
اگر ۱5 گل هم بزند فرقی برایش ندارد. 
اگر می خواستند تبانی کنند روی یک بر 
صفر تبانی می کردند که هیچ اتفاقی هم 
نیفتد. این حرف ها از افرادیست که ذهن 
بیمار دارند و هر آنچه فکر می کنند به زبان 
می آورند. عنایتی در مورد اینکه برخی شایعه 
کرده اند این 6گل یک برنامه شرطبندی 
بوده تا در کنار گلزنی دروازه بان بتوانند پول 
هنگفتی از یک سایت شرطبندی خارجی 
تهیه و طلب استراماچونی را پرداخت کنند، 
با خنده گفت: به بعضی از حرف ها باید لبخند 
کوچکی بزنید و رد شوید! نباید به مسائل 
منفی اهمیت داد تا بزرگ شوند. بی اعتنایی 
به این مسائل از صدفحش بدتر است. اگر 
بخواهیم به هر نظر منفی بپردازیم فقط 
اعصاب خودمان را خراب می کنیم. افرادی 

که این حرف ها را می زنند مریض هستند. 
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گفت وگو

سکوت بازیکن هوادار شکست 

تداوم اتهامات 
و حاشیه های برد پرگل استقلال

پیشکسوت باشگاه استقلال گفت: زمانی که در اوج برای 
استقلال بازی می کردم برخی از مدیران این باشگاه سر من 
کلاه گذاشتند. محمد نوازی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
خاطراتش از دربی تهران و آن گل به یادماندنی که از روی 
یک ضربه ایستگاهی وارد دروازه احمدرضا عابدزاده کرد، 
گفت: بدون شک آن گلی که زدم مهم ترین گل دوران 
فوتبالم بود. من همین حالا هم به بازیکنان می گویم اگر از 
کناره ها می خواهند ضربه ایستگاهی بزنند بهتر است که به 
قصد چارچوب بزنند، چون احتمال گل شدن دارد یا اینکه 
در بین راه توسط یک بازیکن قطع می شود و توپ تبدیل به 
گل خواهد شد. من آن ضربه را هم به قصد چارچوب زدم و 
خوشبختانه گل شد. مدافع - هافبک پیشین تیم فوتبال 
استقلال در مورد اینکه آیا بعدها در مورد آن گل صحبتی 
با احمدرضا عابدزاده داشته است یا خیر تأکید کرد: ما چند 
بار همدیگر را دیدیم، ولی واقعیت این است که صحبتی در 

مورد آن گل میان ما دو نفر رد و بدل نشده است. نوازی در 
مورد دربی معروف 9 دی که منجر به درگیری بازیکنان شد، 
گفت: خودمان هم بابت آن اتفاقات ناراحت شدیم و جدا از 
محرومیت، سه روز هم به زندان رفتیم که کار را خراب کرد. 
البته ما آن سال ها واقعا برای تیم زحمت می کشیدیم و بدون 

چشمداشت مالی بازی می کردیم و اگر الان من به عنوان 
بازیکن سابق استقلال وجهه ای نزد هواداران این تیم دارم 
به خاطر نام بزرگ باشگاه استقلال است. پیشکسوت باشگاه 
استقلال خاطر نشان کرد: متأسفانه برخی از مدیران استقلال 
سر من کلاه گذاشتند و اجازه ندادند در اوج فوتبالم لژیونر 
شوم. اگر به فوتبال اروپا می رفتم قطعاً آن اتفاق در زندگی 
من تأثیر بزرگی داشت، ولی متأسفانه برخی مدیران و مربیان 
به من اجازه ندادند. البته آن زمان برخی دوستان با زرنگی 
توانستند لژیونر شوند، ولی ما ساکت بودیم و حق مان خورده 
شد. نوازی در مورد دربی شماره ۱۰۰ تهرآنکه روز یکشنبه 
هفته پیش رو بین استقلال و پرسپولیس برگزار می شود، 
تأکید کرد: این بازی برای هر دو تیم مهم است و تیمی که 
برنده شود شانس خوبی برای قهرمانی خواهد داشت. به 
نظر من استقلال شرایط خوبی دارد و امیدوارم که برنده 

دربی شود. 

نوازی: 

برخی از مدیران استقلال سر من کلاه گذاشتند 

فابیو جان واریو بازیکن سابق استقلال معتقد 
است این تیم در حال حاضر شرایط بهتری 
نسبت به پرسپولیس برای کسب برد در دیدار 

دربی دارد. 
  نظرتان در خصوص بازی با هوادار 

چیست؟
 بازی خوبی بود و استقلال توانست به یک 
پیروزی پرگل دست پیدا کند. این برد در این 
برهه خیلی به تیم کمک خواهد کرد تا با روحیه 

خوب به مصاف پرسپولیس برود.
 فکر می کردید استقلال با ۶ گل به 

برتری برسد؟
 استقلال این روزها از لحاظ تیمی در شرایط 
خوبی است و توانسته در اکثر بازیها به برتری 
دست پیدا کند. البته بنده به شخصه فکر 

نمی کردم با 6 گل به پیروزی برسیم. 
 هفته آینده دربی پایتخت برگزار 

خواهد شد در این باره صحبت کنید؟
 به نظرم بازی بسیار حساسی است و هر تیم 
که 3 امتیاز را کسب کند شانس زیادی برای 
کسب عنوان قهرمانی دارد. در حال حاضر روی 
کاغذ شانس استقلال بیشتر است اما این بازی 

هیچگاه قابل پیش بینی نبوده است. 
 کدام بازیکنان در این بازی شانس 

گلزنی خواهند داشت؟
 مهدی قائدی و محمد محبی در استقلال این 
روزها در اوج امادگی قرار دارند و برای هر تیمی 
خطرناک هستند. قطعا کادر فنی پرسپولیس 

برای مهار آنها برنامه ریزی خواهد کرد.
 تغییر و تحولات را در استقلال چطور 

ارزیابی می کنید؟
 به هر حال اتفاقاتی افتاد که باعث شد فتح 
ا... زاده از استقلال برود. او در گذشته زحمات 
زیادی برای استقلال کشید. کریمی عضو 
هیات مدیره این باشگاه در 2 سال گذشته بوده 
و شناخت خوبی از شرایط تیم دارد. امیدوارم 
بتواند مشکلات مالی این تیم را حل کند زیرا 
بزرگ ترین مشکل حال حاضر تیم همین 

مساله است
 آیا استقلال توانایی کسب عنوان 

قهرمانی را دارد؟
 خیلی سخت است زیرا 3 تیم در شرایط 
یکسان هستند وبرای کسب قهرمانی تلاش 
می کنند. امیدوارم استقلال در این ۴ بازی با 
تمرکز بالا به میدان برود و عنوان قهرمانی را 

کسب کند. 

  کوتاه 
فارس: به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، دبیرکل 
کافا با ارسال نامه ای به فدراسیون فوتبال ایران از دانیال 
مرادی، معصومه شکوری و پریسا مرادی به منظور شرکت در 
وبینار ناظران داوری کافا که روز سه شنبه 5 اردیبهشت ماه 
دعوت کرد. دیگر دعوت شدگان در این وبینار از کشورهای 
افغانستان، قرقیزستان، تاجیکستان، ترکمنستان و ازبکستان 
می باشند. نکته جالب توجه دعوت از دو داور بانوی ایرانی 
است که تنها داوران دعوت شده خانم در این دوره است و 
این می تواند برای جامعه داوری خانم ایران بسیار امیدبخش 
باشد. از سوی دیگر تیم ملی فوتبال کشورمان به منظور شرکت 
در مسابقات کافا، خرداد ماه در این تورنمنت حضور خواهد 
داشت. بر ین اساس زمان این مسابقات از 22 تا 3۰ خرداد 
خواهد بود اما اخبار تکمیلی و کشور میزبان متعاقبا اعلام 

خواهد شد. 

بیــن المــلل 
  به گزارش آس، ارلینگ براوت هالند همچنان به شکستن 
رکوردها در اولین فصل حضورش در منچسترسیتی ادامه 
می دهد و اکنون فرصتی برای تاریخ سازی بیشتر دارد. او در این 
فصل توانسته 32 گل به ثمر برساند و تنها دو گل تا رکورد 3۴ 
گل در یک فصل که توسط اندی کول و آلن شیرر ثبت شده است 
فاصله دارد. رسیدن به کفش طلای لیگ برتر برای هالند یه هدف 
نزدیک است. حالا باید دید او می تواند رکورد جادویی مسی را 
نیز بشکند. قهرمان جام جهانی در فصل ۱2- 2۰۱۱ با پیراهن 
بارسلونا توانست 5۰ گل در لالیگا به ثمر برساند. آن رکورد یک 
شاهکار شگفت انگیز بود که تا همین اواخر تصور نمی شد هیچ 
بازیکنی به آن حتی نزدیک شود تا اینکه ارلینگ هالند در این 
فصل پی درپی شروع به شکستن رکوردها کرد. مهاجم نروژی با 
32 گل در 2۸ بازی تحت هدایت پپ گواردیولا خود را به عنوان 
سرآمد مهاجمان در فوتبال اروپا نشان داده است. مهاجم متولد 
لیدز در رقابت های امسال لیگ برتر به طور میانگین هر ۷۰ دقیقه 
یک گل به ثمر رسانده است. این در حالی است که او در خیلی از 
دیدارها تعویض شده است. در دیدار با لیورپول به خاطر احتیاط 
بیشتر او غایب بود؛ جایی که سیتی توانست چهار گل به ثمر 
برساند. هالند در این فصل موفق به ثبت چهار هت تریک شده 
است. در هشت بازی پایانی فصل جاری لیگ برتر، هالند برای 
رسیدن به عدد 5۰ مسی چالشی غیر ممکن و غیرمحتمل دارد، 

اما با توانایی گلزنی مهاجم نروژی هیچ چیزی بعید نیست. 

   بی ادب
بازیکنان آرسنال به دلیل نادیده گرفتن هوادار 
خردسال شان مورد انتقاد زیادی قرار گرفتند. 
هواداران فوتبال آرسنالی ها را بی ادب و بی کلاس 
خطاب کردند. بسیاری معتقدند که بازیکنان و مربی 
این تیم باید حداقل به آن هوادار یک سلام می کردند. 

 بهبودی 
 لیساندر مارتینز، مدافع باشگاه منچستریونایتد پس 
از جراحی در صفحه شخصی خود در توئیتر خبر از موفق 
بودن عمل جراحی خود داد و نوشت: خدا را شکر همه 
چیز خوب پیش رفت. بابت پیام هایتان بسیار متشکرم. 

حال روی بهبودی تمرکز می کنم. 

             احترام 
چندین هوادار بنفیکا با حضور در فرودگاه با 
پیام هایی از گریمالدو و وریسیمو خواستند احترام 
بیشتری به تیم شان بگذارند البته همین هواداران 
پیام های حمایتی ای هم برای برخی بازیکنان نظیر 
ژیلبرتو و ژائو ماریو داشتند و از آنها امضا هم گرفتند. 
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 تایسون دوباره وارد رینگ بوکس 
 می شود

ایسنا: مایک تایسون اعلام کرد به زودی بار 
دیگر در رینگ بوکس مبارزه خواهد داشت. به 
گزارش خبرگزاری تاس، مایک تایسون و روی 
جونز، قهرمانان سابق بوکس جهان، ممکن است 
به زودی مبارزه دیگری داشته باشند. تایسون در 
این مورد به سایت TMZ گفت: بر اساس شرایطی 
که الان دارم دوست دارم بار دیگر در رینگ 
بوکس رقابت کنم و مبارزه داشته باشم. خیلی ها 
به این مبارزه تمایل نشان دادند. پس چرا خودم 
دوست نداشته باشم؟ 2۸ نوامبر 2۰2۰، یک 
مبارزه بوکس تحت قوانین خاص بین تایسون و 
جونز جونیور با تساوی به پایان رسید. آن مبارزه 
به مدت هشت راند ادامه داشت. آن زمان هر دو 
بوکسور تاکید کردند که مبارزه دوم نیز برگزار 
شود که زمانش به زودی اعلام خواهد شد. در 
آن مبارزه روی جونز با دستکش هایی با اسم 
کوبی برایانت بسکتبالیست فقید ظاهر شد. 
تایسون 56 ساله در رینگ حرفه ای بوکس 5۰ 
پیروزی کسب کرد که ۴۴ مبارزه با ناک اوت به 
پایان رسید. او در مجموع تنها متحمل شش 

شکست شد.

خارج ازمستطیل سبز

 واکنش باشگاه پرسپولیس به شایعه 
جدایی گل محمدی در پایان فصل

باشگاه پرسپولیس در آستانه یکصدمین دربی 
پایتخت روی تعهد دوجانبه این باشگاه و یحیی 
گل محمدی تأکید کرد. سایت باشگاه پرسپولیس 
در آستانه دربی فوتبال ایران، اطلاعیه ای را 
به شرح زیر منتشر کرد: »بعد از مشکلات و 
بحران هایی که برای رقیب سنتی پیش آمد 
انتظار آن را داشتیم که با موجی از حاشیه ها و 
شایعات متنوع علیه پرسپولیس روبه رو شویم. 
این انتظار طولانی نشد و هر روز با موضوع و هجمه 
جدید مواجه می شویم که از سویی هواداران مان را 
بیمناک می سازد و از جانب دیگر تمرکز و آرامش 
تیم را هدف می گیرد. آخرین مورد از این دست 
جریان سازی ها به تکرار شایعه جدایی سرمربی 
تیم و احتمال حضور مربیان خارجی مربوط 
می شود که از اساس آن را رد می کنیم. بارها 
اعلام شده است، یحیی گل محمدی حداقل برای 
یک فصل دیگر قرارداد دارد. باشگاه پرسپولیس 
و او هر دو نسبت به این تعهد پایبند هستند. اگر 
قراردادی در کار نبود، قطعاً برای مذاکره و تمدید 
اقدام می شد. او به عنوان سرمربی، مورد حمایت 
مدیریت باشگاه است و تا این لحظه نه از جانب 
وی و نه از طرف باشگاه، هیچ صحبتی غیر از این 

مطرح نبوده است. 

خبـــــر

امیر واعظ آشتیانی 
 مدیرعامل سابق استقلال 

جان واریو: 
روی کاغذ شانس 
استقلال بیشتر از 
پرسپولیس است


